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Protokół posiedzenia nr 72/2022 

Komisja Gospodarki Komunalnej RM 

w dniu 2 grudnia 2022r., Ratusz, od godz. 15.30 do 17.00 

Skład komisji - 8 radnych zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej, obecnych 8 członków – lista obecności 

stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

- Burmistrz Miasta – Ryszard Niedziółka 

- Z-ca Burmistrza – Maciej Wróbel 

- Sekretarz Miasta – Halina Kuriata 

- Skarbnik Miasta – Kamila Wybraniec 

 

Ad. pkt 1.  

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej RM Wioletta Czech, która 

powitała zebranych i stwierdziła prawomocność obrad.  

Ad. pkt 2. 
Następnie komisja jednogłośnie przyjęła poniższego porządku obrad i przeszła do jego realizacji: 

 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad.   
3. Opinia projektu uchwały w sprawie: 
3.1 Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2023-2034.  
3.2 uchwalenia budżetu miasta Kętrzyn na rok 2023. 
4.        Informacje, zapytania i wolne wnioski. 
5. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Ad. pkt.3 Opinia projektu uchwały w sprawie: 

3.1. 
Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka przedstawił i omówił prezentację dotyczącą projektu budżetu 

miasta Kętrzyn na rok 2023. 
Przewodnicząca komisji Wioletta Czech zapytała: Czy zaplanowano budowę ul. Sobieskiego? 

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka powiedział, że ul. Sobieskiego będzie zrobiona, natomiast 

postawił właścicielom nieruchomości ultimatum, aby dokonali uporządkowania działek. Bez tego nie 
można dokonać remontu. Przy okazji remontu ulicy chce dopilnować spraw miasta. 

Ponadto w dyskusji udział wzięli Radna Marzena Gajek i Radny Ryszard Szymański. 
Następnie przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

Komisja w głosowaniu: 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 4 głosy „wstrzymujące się” – wyraziła 
opinię pozytywną w sprawie projektu uchwały dotyczącego Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2023-2034.  

3.2.  
Komisja po omówieniu i przeanalizowaniu powyższej uchwały w głosowaniu 4 głosy „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 4 głosy „wstrzymujące się” – wyraziła opinię pozytywną w sprawie projektu uchwały 
dotyczącego uchwalenia budżetu miasta Kętrzyn na rok 2023. 

Ad. pkt 4. Informacje, zapytania, wolne wnioski. 

Radny Zenon Buraczek zgłosił wniosek aby rano i wieczorem autobus miejski linii nr 2 kursował  

w kierunku odwrotnym (od ul. Jagiełły w kierunku ul. Chrobrego). Ułatwi to transport osobom 

robiącym zakupy w pobliskich marketach, zwłaszcza osobom starszym. 

Radna Marzena Gajek zgłosiła wniosek o zwiększenie ilości kursów autobusów miejskich po godzinie 

14-tej  na ul. Klonową i Poznańską. 

Radny Jerzy Baranowski zawnioskował o rezygnację z fajerwerków.  
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Radny Zenon Buraczek zaproponował, aby zrezygnować z oświetlenia świątecznego na słupach  

i przystroić tylko świerki usytuowane przy wjazdach do miasta.  

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka powiedział, że oświetlenie świąteczne będzie najprawdopodobniej 

tylko w centrum, samorządy odgórnie zostały zobowiązane do 10% oszczędności. 

Radny Edward Mitros zawnioskował o zwiększenie środków na sprzęt do obsługi sesji o zakup 

pulpitów, które zastąpią tablety. 

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka powiedział, że decyzja dotycząca sprzętu do obsługi sesji leży  

po jego stronie. Natomiast wniosek radnego spowodowałby wzrost kosztu o ok. 30-40 tyś zł. 

Radny Ryszard Szymański poprosił o udzielenie informacji: 

- czy został wypłacony dodatek węglowy wszystkim osobom, które złożyły stosowny wniosek, jeżeli 

nie to kiedy nastąpi wypłacenie dodatku? 

-  od kiedy mieszkańcy mogą dokonać zakupu po preferencyjnej cenie? 

Skarbnik Miasta Kamila Wybraniec powiedziała, że wypłaty są realizowane sukcesywnie, natomiast 

miasto otrzymuje mniej środków ok 80%.   

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że radni proszeni są przez Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej o przekazywanie propozycji do planu pracy powyższej komisji. 

Ad. pkt 5. 

Wobec omówienia porządku obrad Przewodnicząca zamknęła posiedzenie komisji. 

 

 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała: Irena Małachowska (-) 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Kętrzynie 

Przewodnicząca Komisji 

Gospodarki Komunalnej 

                                                                                (-) Wioletta Czech 


